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To 3120 )EEEEEIinv i); IEEE EEE JREREEI rin vwis i]
)From: 5.1.2e

Sent: Thur 1/19/2023 7:00:15 AM

Subject: RE: vraag MVWS post-COVID

Received: Thur 1/19/2023 7:00:16 AM

Hmm dan route 2 maar even laten zitten en hopen dat jullie streepje voor iets gaat opleveren denk ik. Ik zal sowieso met IVM een

kennismaking plannen en dan voorzichtig informeren naar de voortgang van de kennisagenda. Pakken jullie het dan op richting
FEZ?

ver: INSESECI) -SEXECNN © invi>Verzonden: woensdag 18 januari 2023 23:04

sor:INET)SEEN c inv. IEEE EXETER @ invn>
Onderwerp: RE: vraag MVWS post-COVID

[EE

Route twee lijkt interessant, maar het subsidierecht verbiedt zaken te betalen die eerder startten dan het besluit tot verlening. Dat

is dan dus of onrechtmatig voor ons, of altijd voor hun eigen rekening, mochten we geen uitweg zien.

Nu staat heel VWS in de rij bij FEZ voor een uitzondering op politieke gronden, de grootste schadepost naast de onderuitputting die

volgt uit de patstelling, maar ik vroeg me af of EE ofiE an bewegen: we hebben een goed lijntje en een streepje

voor daar... ©.

Groet,

rogrammadirectie COVID-19 Zorg | Regelingen en Oekraine

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag

Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

= 5.1.2e

= 5.1.2e @minvws.nl

van:IEEE)EEE© minvws.ni>
Verzonden: woensdag 18 januari 2023 22:48

aan: IIESEXE IERENERERN © inv ws. >; NECKECN CSE © inv ws.ni>
Onderwerp: RE: vraag MVWS post-COVID

Ik heb ook begrepen dat dat niet mag. En helaas ook dat ZonMw tot zij de opdracht hebben niets doet.

We kunnen 2 dingen doen:

- bij) FEZ (?) vragen of/hoe we de opdracht toch kunnen gunnen. Lastige route lijkt me. Wie kan dat het best aan wie

vragen?

-bij de veldpartijen die de kennisagenda daadwerkelijk opstellen (weer in opdracht van ZonMw) vragen of zij door

kunnen gaan zonder geld. En meteen vragen welke mogelijkheden tot versnellen er zijn. Zou ik kunnen oppakken, best

heftige vragen bij een eerste kenmsmaking maar proberen wellicht waard
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Wat heeft jullie voorkeur en/of zien jullie nog andere opties?.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: IEE IDE ERED invos oiDatum: woensdag 18 jan. 2023 8:50 PM

Onderwerp: RE: vraag MVWS post-COVID

Nee klopt, maar deze gaat wel echt schade aanrichten.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:ICED) BEXETNN vis olDatum: woensdag
18

jan. 2023 7:00 PM

Aan: IIERETIIEREC j@minvws.ol>,IKE) EXE @minvvis.ol>
Onderwerp: RE: vraag MVWS post-COVID

Ik begreep eerder, maar dat is uit mijn hoofd, dat die niet uit mag, net als de totale Noodvoorraad-opdracht etc. Maar

[oo dat vast preciezer.

5.1.2e Programmadirectie Covid-zorg en Oekraine

Ministerie van VWS

5.1.20

Van: @Wminvws.nl>

Datum: woensdag 18 jan. 2023 6:25 PM

aon:IRE) JERE mins i>. 5120 ) <I iss >

Onderwerp: RE: vraag MVWS post-COVID

Nog eentje in de categorie FEZ: had iemand uit het team al kunnen informeren ofwe de opdracht ZonMw mogen

uitzetten, ondanks de begroting die nog niet is goedgekeurd door de EK? Anders ontstaat vertraging van de kennisagenda
en dat zal de politiek ook niet willen.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:INCE JRE wis o>

Datum: woensdag 18 jan. 2023 5:29 PM

Onderwerp: RE: vraag MVWS post-COVID

vo EEE
Duidelijk. Ik ga nog even na bij GMT/PG wat mogelijk is vanuit ‘hun’ ZonMw potje / het programma Corona behandeling.

Verzonden: woensdag 18 januari 2023 17:25

Aan:IEEEEEE© inves o>;IESE)CSE<ninvvs.0 >
Onderwerp: RE: vraag MVWS post-COVID
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Ha [ERAS thx. We hebben de poortjes eigen directie (wij hebben niks), DGCZ (geen dekking voorhanden), pandemische paraatheid

(post Covid past niet in de doelstellingen van PP) en coronadirecties (wel geld, maar geoormerkt; gesprek met IRF nodig) gehad. De

laatste route zou ook alleen voor 2023 soelaas bieden, dus we moeten voor 2024 e.v. hoe dan ook (generaal) claimen. Dat laatste

hebEE =nmiddag nogmaals laten weten.

lk spreek hierover vrijdag ook nog metHEEVerder goed om uit te lopen of er bij GMT en/of PG nog middelen zijn. Dan

hebben we volgens mij alles wat we kunnen doen, gedaan.

Groet [SRE

Verzonden: woensdag 18 januari 2023 17:17

Onderwerp: RE: vraag MVWS post-COVID

IEEE

Ik

net ff
ieover gesproken. Volgens hem loopt dit gesprek al tussen

BR:
en moeten we dit bezien in de breedte

van de claims voor de voorjaarsbesluitvorming. ledere claim onafhankelijk bekijken leidt tot teveel gedoe. FEZ wil corona-dossiers

gelijk behandelen en naast elkaar leggen. Eerst kijken in het budget van de eigen directie, maar dat valt af bij PDCZ. Dan in DGCZ

kolom en met schuin cog naar corona directies uit de DGV kolom. Daarna eventueel bij andere directies, bij pandemische

paraatheid, of toch generaal. Hoewel die laatste kans zoals jij ook al zei heel klein wordt geacht.

Gevraagd naar tips zei hij dat een goeie raming is belangrijk is. Nou ja, geen hele nieuwe inzichten dus. Hoe willen jullie hiermee

verder gaan?

Verzonden: dinsdag 17 januari 2023 20:46

Onderwerp: RE: vraag MVWS post-COVID

Als Is 120 0 vraagt HOE we dat kunnen organiseren? Op alle OF-vragen zegt hij nee, lukt er niks, ik ga opnieuw met [EREMYpraten.

rogrammadirectie COVID-19 Zorg | Regelingen en Oekraine

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag
Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

Verzonden: dinsdag 17 januari 2023 20:02

aan:IEE BEET ois.o>;IEEE)IEEon invws i>
Onderwerp: RE: vraag MVWS post-COVID
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Verder plaatst ZonMw de vervolgaanpak nadrukkelijk in de planning van de inventarisatie van onderzoeken en hiaten

(medio 2023). Ze pleiten er daarmee dus ook voor om hiervoor wel wat tijd te nemen.

Het lijkt me goed om bij FEZ voor te leggen of we de opdrachten hiervoor met toch nu mogen uitzetten.

Groet FARE

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:[EXECBERETo inves ol>Datum: dinsdag 17]jan. 2023 7:49 PM

Aan:IEE EEE mics ol. IEEE [ERE MEET ins 1

Onderwerp: RE:vraag MVWS post-COVID

Er zit een tekstblok in dat heel nauw aansluit bij het Nature-stuk. Dat viel mij op, net als de overeenkomsten in

beoordeling van lopende onderzoek en de manco’s ervan.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:INCE SEEN minsi>
Datum: Cong 1 an. 2023 7:28 PM

@minvws.nl>

Onderwerp: FW: vraag MVWS Ea-COVID

mw.

Zie hier de concept reactie van ZonMw. De minister heeft er kennelijk zelf over gebeld met voorzitter ZonMw en

vervolgafspraken gemaakt.

Groot [EEE
Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

@zonmw.nl>von:IEE
Datum: dinsdag 17 jan. 2023 7:23 PM

Aon: INES) SEXED nin 1INE EE io -IEE
«J CRITI minvws.nl>

Kopie: Veerle Bos <RE zon.i>. INEXECENN SEKENN ozo ul>
Onderwerp: RE: vraag MVWS post-COVID

Bijgevoegd onze eerste (concept) reactie op de vraag van de minister.

De minister heeft hierover ook gebeld met[JEEZ (deIEE
=r ZonMw) en vanmiddag is daar binnen ZonMw over

gesproken. Uitkomst daarvan is dat ZonMw de bijgevoegde reactie op een aantal punten verder gaat uitwerken (voor 1 februari), om
zodoende de minister te voorzien van aanvullende informatie en handvaten op dit dossier, cok in Europa.

Wij komen z.s.m. met een volgende versie. Hopelijk kunnen jullie hier alvast mee verder.

Mochten er vragen zijn laat me dat weten.
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Met vriendelijke groet,

@zonmw.nl

ZonMw

Laan van Nieuw Oost-Indié 334, 2593 CE Den Haag
Postbus 93245, 2509 AE Den Haag
www.zonmw.nl

var:IEEE) EN rinvis.ni
Verzonden: donderdag 12 januari 2023 16:14

Aan: @zonmw.nl>

CC: NICER (@ minvws.nl>; minvws.nl>

Onderwerp: vraag MVWS post-COVID

Zoals zojuist telefonisch besproken spreken wij volgende week met MVWS over de voorbereiding van de volgende EPSCO. En

marge van de afgelopen EPSCO heeft hij gesproken met een aantal collega’s over zijn wens op het gebied van post-COVID aan

krachtenbundeling te doen. Tijdens de komende Raad in maart wil hij hier verdere stappen in zetten.

Aan ZonWm in dat kader de volgende vraag:

ZonMw heeft zo’n 7,5mjn ter beschikking. Er zijn rond de 11.000 publicaties geweest op dit onderwerp. vraag [IEEIEEN
een korte analyse te maken. Graag mogelijkheden & lacunes met een gericht voorstel t.b.v. de Europese onderzoeksagenda.

We spraken af dat jullie begin volgende week met een reactie komen. Veel dank voor jullie flexibiliteit want ik besef dat de

deadline krap is.

Met vriendelijke groet,

5.1.2e

Programmadirectie COVID-Zorg

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag

Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

=

= @ minvws.nl


